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Projekt   

RM.0002.62.2023 

Protokół nr LXIII/2023 

z obrad LXIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 21 czerwca 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LXIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:11 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Radną Powiatu Łódzkiego Wschodniego Martę Stasiak, 

Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, 

sołtysów oraz poinformował, że obrady LXIII sesji są transmitowane na żywo, natomiast 

nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych i stwierdził prawomocność obrad. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Marek Bartoszewski  

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LXIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z działalności MOPS w Rzgowie za rok 2022. (DRUK 1) 
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10. Przedstawienie Monitoringu „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Rzgów na lata 2018 – 2023” - Raport z realizacji za rok 2022. 

(DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinni spełniać 

przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Rzgów. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr LV/435/2010 Rady Miejskiej 

w Rzgowie z dnia 9 czerwca 2010 r. w sprawie stwierdzenia zgodności projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa 

w rejonie ulicy Tuszyńskiej i ulicy Literackiej ze zmianą studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rzgów zatwierdzoną Uchwałą Nr 

XVII/102/2007 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 27 grudnia 2007 r. (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr LV/436/2010 Rady Miejskiej 

w Rzgowie z dnia 9 czerwca 2010 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa rejon ulicy Tuszyńskiej 

i ulicy Literackiej. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Rzgów za 2022 rok”:  

a) debata nad „Raportem o stanie Gminy Rzgów za 2022 rok” 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzgowa wotum zaufania 

(DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2022 r. (DRUK 9) 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2022 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego 

za rok 2022 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi dotyczącej sprawozdania Burmistrza Rzgowa  

z wykonania budżetu za rok 2022 (DRUK 10) 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej rozpatrzenia sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2022 wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego, opinią RIO w Łodzi oraz sprawozdania finansowego za 

rok 2022 (DRUK 11) 

d) dyskusja na temat sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2022 r. 

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 

2022 r. (DRUK 9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Rzgowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2022. (DRUK 12) 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  

z wykonania budżetu za rok 2022 Burmistrzowi Rzgowa (DRUK 13) 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Rzgowa za rok 2022 (DRUK 14) 
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c) dyskusja na temat udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2022 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Rzgowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2022. (DRUK 12) 

19. Komunikaty, sprawy różne.  

20. Zamknięcie LXIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Radny Zbigniew Waprzko zgłosił wniosek o zmianę kolejności punktów porządku obrad, tj. 

przeniesienia punktów 16, 17 i 18 jako punkty 11, 12 i 13 porządku obrad. 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnego Zbigniewa 

Waprzko. 

W głosowaniu – 8 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego 

Zbigniewa Waprzko. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (6 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski,  Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LXIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z działalności MOPS w Rzgowie za rok 2022. (DRUK 1) 

10. Przedstawienie Monitoringu „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Rzgów na lata 2018 – 2023” - Raport z realizacji za rok 2022. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Rzgów za 2022 rok”:  

a) debata nad „Raportem o stanie Gminy Rzgów za 2022 rok” 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzgowa wotum zaufania 

(DRUK 8) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2022 r. (DRUK 9) 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2022 wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego za rok 2022 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi dotyczącej sprawozdania Burmistrza Rzgowa  

z wykonania budżetu za rok 2022 (DRUK 10) 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej rozpatrzenia sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia 
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komunalnego, opinią RIO w Łodzi oraz sprawozdania finansowego za rok 2022 (DRUK 

11) 

d) dyskusja na temat sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Rzgów za 2022 r. 

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2022 r. 

(DRUK 9) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2022. (DRUK 12) 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z 

wykonania budżetu za rok 2022 Burmistrzowi Rzgowa (DRUK 13) 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Rzgowa za rok 2022 (DRUK 14) 

c) dyskusja na temat udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2022 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Rzgowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2022. (DRUK 12) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 3) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 4) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Rzgów. (DRUK 5) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr LV/435/2010 Rady Miejskiej 

w Rzgowie z dnia 9 czerwca 2010 r. w sprawie stwierdzenia zgodności projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa w rejonie 

ulicy Tuszyńskiej i ulicy Literackiej ze zmianą studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rzgów zatwierdzoną Uchwałą Nr 

XVII/102/2007 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 27 grudnia 2007 r. (DRUK 6) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr LV/436/2010 Rady Miejskiej 

w Rzgowie z dnia 9 czerwca 2010 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa rejon ulicy Tuszyńskiej 

i ulicy Literackiej. (DRUK 7) 

19. Komunikaty, sprawy różne.  

20. Zamknięcie LXIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z LXII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński.  
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Mieszkanka Gminy Rzgów zabrała głos w sprawie środków na modernizację ul. Śniadeckiego 

i Usługowej w Starej Gadce. Przybliżyła historie budowy ulicy i tego jak przez lata mieszkańcy 

zabiegali o jej utwardzenie. Dodała, że mieszkańcy ulic wnioskowali o zamontowanie progów 

zwalniających, ale do tej pory nie otrzymali odpowiedzi z Urzędu. Mieszkanka Starej Gadki 

zwróciła uwagę również na inne problemy, mianowicie niedokończonej inwestycji świetlicy w 

Starej Gadce czy braku porządnego placu zabaw. Mieszkanka zapytała dlaczego nadal nie ma 

projektu na inwestycję modernizacji ul. Śniadeckiego i Usługowej i inwestycja nie jest 

realizowana.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że poczyni wszelkie starania, aby inwestycja na ul. 

Śniadeckiego i Usługowej została wykonana.  

Radny Paweł Redzynia uważa, że kwota 6 mln zł wystarczy na inwestycję w ul. Granitowej i 

nie widzi sensu przesuwania środków z inwestycji w Starej Gadce z ul. Usługowej i 

Śniadeckiego, ponieważ Polski Ład daje możliwość modyfikowania zakresu inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniał, iż Polski Ład charakteryzuje się tym, że po 

rozstrzygnięciu przetargu gmina ma możliwość albo podpisać umowę w ramach posiadanych 

środków albo dołożyć brakującą kwotę. Jeżeli tego nie zrobimy i nie zmienimy nazwy zadania   

to promesa wygasa. Jeśli chodzi o ul. Usługową to przetarg, który był zlecony dotyczył 

wykonania projektu inwestycji oraz jego realizacji przez jedną firmę. Kwoty jakie wyszły z 

przetargu przekraczają 100% kwotę zabezpieczoną w budżecie. Gmina nie ma wpływu na firmy 

jakie zgłaszają się do przetargu, ponieważ musi działać na podstawie ustawy – Prawo zamówień 

publicznych.  

Radny Paweł Redzynia powiedział, że Polski Ład daje wiele więcej możliwości niż 

przedstawiała to Pani Burmistrz.  

Mieszkanka Gminy Rzgów zapytała dlaczego nie ma projektu na wykonanie inwestycji w ul. 

Usługowej.  

Radny Kordian Skalski odniósł się do sytuacji, w której Burmistrz opowiada strażakom z OSP 

Rzgów, że to on zawnioskował o ustanowienia miejsca do handlu dla rolników na placu przed 

strażnicą, co nie jest prawdą. Ponadto na posiedzeniu komisji radny Bartoszewski zapytał czy 

miejsce to zostało skonsultowane ze strażakami, na co burmistrz odpowiedział że tak. Niestety 

słowa te nie potwierdziły się u strażaków. Radny nie rozumie takiego zachowania Burmistrza.  

Burmistrz powiedział, że zapytał pracowników o to czy miejsce zostało skonsultowane ze 

strażakami i nie miał podstaw, aby twierdzić że było inaczej. Co do tego że w Rzgowie były 

dwie osoby, które wnioskowały o ustanowienie miejsca do handlu w tym radny Skalski to 

prawda.  

Radny Kordian Skalski potwierdził, że był jednym z wnioskodawców do wprowadzenia tego 

przepisu.   

Radny Jarosław Świerczyński po raz kolejny podkreślił, że radni nie są informowani o 

wydarzeniach gminnych, nie ma żadnej informacji ze strony Burmistrza.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Ad.9. 

Sprawozdanie z działalności MOPS w Rzgowie za rok 2022 przedstawiła Kierownik MOPS w 

Rzgowie Aneta Łopyta. Nie było uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.10. 

Monitoring „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Rzgów na lata 

2018 – 2023” - Raport z realizacji za rok 2022 przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie 

Aneta Łopyta. Nie było uwag. Raport z realizacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Ad.11 

Przerwa 10 minutowa.  

a) W debacie głos zabrał radny Kordian Skalski, który przedstawił prezentację podsumowująca 

rok 2022. W prezentacji radny poruszył kwestie współpracy i współdziałania rady miejskiej z 

burmistrzem m. in. braku organizacji posiedzeń rady programowej, komisji ochrony 

środowiska, braku dofinansowania na fotowoltaikę, kontroli dronowych dotyczących jakości 

powietrza, kształtowania budżetu gminy, strategicznych inwestycji w gminie, nie 

doszacowania inwestycji, udzielania odpowiedzi nie na temat na zapytania radnych.    

Radny Jan Spałka odniósł się do prezentacji przedstawionej przez radnego Skalskiego m.in. do 

kwestii kontrolowania i egzekwowania czystości powietrza. Wielokrotnie zgłaszane są 

sytuacje, w których mieszkańcy zanieczyszczają powietrze i nic nie można z tym zrobić z uwagi 

na brak przepisów.  

Radny Kordian Skalski kategorycznie nie zgodził się z radnym Spałką, ponieważ ustawodawca 

daje możliwość kontroli poprzez Policje i stosowania kar w zakresie spalania śmieci.   

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Miron Ossowski odniósł się do słów 

radnego Skalskiego, który uważa, że brak jest komunikacji z pracownikami Urzędu. Kierownik 

Referatu odniósł się do gminnej ewidencji zabytków i możliwości uzyskania dofinansowań. 

Pan Miron Ossowski ma nadzieje, że radny Skalski zmieni swoje nastawienie do urzędników i 

wyrazi wolę współpracy.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że radny Skalski widzi świat jednostronnie 

przedstawiając swoją prezentację. Burmistrz podkreślił, że przybywa mieszkańców gminy, 

tworzy gminę przyjazną do życia, dla biznesu, wzrastają dochody gminy, zadłużenie spada, nie 

zaciągnięto kredytów, nie emitowano obligacji, zrealizowano inwestycje za blisko 18 mln zł, 

pozyskano ponad 26 mln zł środków zewnętrznych, stworzono kolejny trzeci żłobek gminny. 

Ponadto burmistrz podkreślił, że gmina uporała się z dodatkowymi zadaniami, m.in. 

związanymi z wojną na Ukrainie czy wzrostem cen węgla. Rok 2022 był trudnym rokiem, ale 

udało się wszystkiemu podołać.   

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że radny Skalski w swojej prezentacji nie podał 

żadnej dobrej informacji na temat gminy, np., że wpłynęło prawie 14 tys. wniosków i z tym 

wszystkim poradzili sobie pracownicy, którzy pracują w urzędzie i jednostkach podległych.  

Z-ca Burmistrza odniosła się do realizacji zadań związanych z oświatą, zadań inwestycyjnych 

czy kwestii karania mieszkańców za zanieczyszczanie powietrza.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że w prezentacji zaznaczył kwestie, które są do poprawy. 

Podkreślił, że radny posiada uprawnienie do zadawania pytań i jednym z miejsc gdzie może je 

zadać jest sesja rady.  

 

b) Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady – 10 „za”,  

5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu 

Uchwały Nr LXIII/628/2023 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzgowa wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 „PRZECIW” (5 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 
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Ad.12. 

a) Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Rzgów za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania 

finansowego za rok 2022.  

 

b) Przewodniczący rady Radosław Pełka odczytał opinię RIO w Łodzi dotyczącą sprawozdania 

Burmistrza Rzgowa z wykonania budżetu za rok 2022. Opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.   

 

c) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Waprzko przedstawił opinię Komisji 

Rewizyjnej dotyczącą rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 

2022 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, opinią RIO w Łodzi oraz sprawozdania 

finansowego za rok 2022. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

d) W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

 

e) Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIII/629/2023 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów 

za 2022 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.13. 

a) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Waprzko przedstawił wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z wykonania budżetu za rok 2022 Burmistrzowi 

Rzgowa. Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

b) Przewodniczący rady Radosław Pełka odczytał opinię RIO w Łodzi w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Rzgowa za rok 2022. Opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

c) W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

 

d) Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady – 9 „za”,  

3 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu 

Uchwały Nr LXIII/630/2023 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2022. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „PRZECIW” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Radosław Pełka, Anna Tumińska-Kubasa 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Burmistrz podziękował za takie głosowanie radnym oraz swoim pracownikom za pracę w 

trudnym roku 2022. 

Z-ca Burmistrza również podziękowała radnym, sołtysom i pracownikom Urzędu.  

 

Ad.14. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIII/631/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.15. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIII/632/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kordian 

Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 
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Ad.16. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIII/633/2023 w sprawie wymagań jakie powinni 

spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 „NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.17.  

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIII/634/2023 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr LV/435/2010 

Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 9 czerwca 2010 r. w sprawie stwierdzenia zgodności 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa 

w rejonie ulicy Tuszyńskiej i ulicy Literackiej ze zmianą studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rzgów zatwierdzoną Uchwałą Nr 

XVII/102/2007 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 27 grudnia 2007 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

 „NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.18.  

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIII/635/2023 w sprawie przekazania do 
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Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr LV/436/2010 

Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 9 czerwca 2010 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa rejon ulicy 

Tuszyńskiej i ulicy Literackiej. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

 „NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.19. 

Radna Anna Tumińska-Kubasa przypomniała o załataniu dziur w Gospodarzu.    

Mieszkanka Gminy Rzgów poruszyła temat wsparcia przez gminę organizacji meczu 

charytatywnego między reprezentacją Polski oldboy a przedstawicielami gminy. Mieszkanka 

w tej sprawie była na rozmowie u Burmistrza Mateusza Kamińskiego, jednak nie uzyskała 

pozytywnej odpowiedzi co do wsparcia imprezy, gdyż takie imprezy planuje się rok wcześniej.    

Burmistrz również nie był zainteresowany objęciem imprezy Honorowym Patronatem. 

Mieszkanka przypomniała o zmianie ustawienia lustra na Placu 500-lecia a ul. Przejazd, aby 

można było bezpiecznie wyjechać. Kolejne wnioski dotyczyły: zadbania o trawę na palcu 

zabaw w Rzgowie, podlewania nowych nasadzeń, sprawy budowy drogi ul. Południowej z 

2015r., powołania urzędnika do przeprowadzania kontroli palenisk, błędu na tablicy 

pamiątkowej na cmentarzu wojennym w Starej Gadce. Ponadto mieszkanka zgłosiła: 

ustanowienie kodeku etycznego radnych, większej partycypacji mieszkańców w sesjach i 

komisjach, możliwości swobodnego wypowiedzenia się w wolnych wnioskach bez zabierania 

głosu mieszkańcom. Mieszkanka zapytała dlaczego ponad 80% zatrudnionych pracowników 

urzędu jest spoza gminy. Wprowadzenie konsultacji społecznych w większości spraw 

gminnych, budżetu obywatelskiego, budowa własnego schroniska, zwiększenie nadzoru 

budowlanego na inwestycjach drogowych, zwiększony dostęp do informacji o przetargach i 

firmach do niego przystępujących, informacja dla mieszkańców gminy o naborze na wolne 

stanowiska urzędnicze, zwiększenie liczby osób niepełnosprawnych zatrudnionych w urzędzie, 

poprawa infrastruktury dla niepełnosprawnych, likwidacja kolizji drogowych, budowa ścieżki 

rowerowej na drodze 714, stworzenie programów integracyjnych dla mieszkańców, stworzenie 

bezpiecznych przejść dla pieszych dla dzieci, zainstalowanie fotoradarów, poprawa jakości 

życia mieszkańców poprzez budowę wodociągów, kanalizacji, dróg i chodników.   

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski powiedział, że będzie zabiegał o wybudowanie 

ciągu pieszo-jezdnego na drodze krajowej 714. Ponadto poinformował, że w gminach 

funkcjonuje fundusz sołecki, który jest co roku realizowany i na który wpływ mają mieszkańcy.  

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowskiego zapytał czy burmistrz wie jak będzie 

wyglądał wjazd na rondo trasy górnej od strony Starowej Góry, czy nie będzie żadnych 

komplikacji. Na jakim etapie jest projekt ul. Klonowej? 

Burmistrz powiedział, że prace projektowe będą teraz zlecane.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał co z wiatą na ul. Nasiennej, czy burmistrz ma pomysł na 

pokrywy na przepompowniach.  

Burmistrz powiedział, że radny Świerczyński doskonale wie, że to bardzo trudny i bardzo 

kosztowny temat. Co do wiaty to już wszyscy wiedzą, że wiaty śmietnikowej  o takich 

wymiarach nie da się  wykonać.   
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Ad.20. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 14:19 

zamknął obrady LXIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LXIII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

http://www.rzgow.pl/

